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De fractie van Lokaal Belang
Ter attentie van:
Mevrouw Pluimers 
Meneer Van den Born
 
 
  

Geachte mevrouw Pluimers,

Op 5 november 2020 heeft uw fractie, op grond van artikel 42 van de 
organisatieverordening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de 
afvalstoffenheffing. 

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Is op basis van de uitgesproken tekst die wij als belofte naar de raad en inwoners 
opvatten, de derde verhoging wel terecht? Graag een toelichting.

Antwoord: De hoogte van de afvalstoffenheffing wordt bepaald door de kosten die 
gemoeid zijn met de inzameling en verwerking van huishoudelijk afval. Het tarief wordt 
bepaald door de totale kosten te delen door het aantal huishoudens in de gemeente. 
Naast deze methode om het tarief te berekenen wordt er, zoals u in uw brief ook 
aangeeft, gestreefd naar kostendekkende tarieven. Binnen de gemeente is dit jaarlijks 
de gangbare methode bij het opstellen van de begroting. Wij verwachten dat de 
autonome kosten in 2021 stijgen en achten daarom een tariefsverhoging terecht.

Bij het vaststellen van de begroting voor het jaar 2019 is unaniem door de raad besloten 
om de tarieven die nodig zijn om tot kostendekkendheid van de afvalstoffenheffing te 
komen trapsgewijs, en dus niet in één keer, te verhogen. Deze trapsgewijze verhoging 
is, conform besluitvorming, in twee stappen doorgevoerd. 

In onze visie geven wij uitvoering aan het ingezette beleid dat gericht is circulair en 
duurzaam grondstoffenbeheer. De kaders hiervoor zijn vastgesteld door de raad 
vastgesteld. Recent het Strategieplan Grondstoffen 2020-2024 maar ook de daaraan 
voorafgaande Strategienota Huishoudelijk Afval 2016-2020.

Bij de uitvoering van dit beleid streven we naar een optimale balans tussen milieu-effect, 
service en kosten. 

2. Is het college met ons van mening dat als het college een dergelijke belofte doet, het 
in het kader van een betrouwbare overheid, belangrijk is om je aan een belofte te 
houden? Graag een toelichting.

Antwoord: zie antwoord 1.

Indien vraag 1 met ‘nee’ wordt beantwoord, is het college bereid om nog voor de 
begrotingsvergadering 11 november aanstaande, met een wijzigingsvoorstel voor de 
begroting aangaande dit punt te komen? Zo nee, waarom niet?



Blad 2 

Antwoord: De programmabegroting 2021 zoals nu voorligt is een sluitende begroting. Wij 
zijn van mening dat het in deze fase van het besluitvormingsproces aan de raad is om 
met eventuele wijzigingsvoorstellen te komen. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


